
REFERAT  

FAU-møte Krohnengen og Eventyrskogen, 10.01.2012 kl 18-20, Krohnengen skole 

Tilstede:  Ivar Skjolden, Silje Tungen, Karsten Rye, Charlotte M Haukedal,  Cathrine J Wiseth,  Jørn 

Hanssen (referent), Gerd Helene Bergsaker,  leder Marianne Knutsen,  Linda R Kvalvik, Liv N Wie,  

Atle Kårstad, Bjarne Merok Olsen, Katrine Meisfjord, rektor Jan Eide 

Fraværende:  Torill Standal, Kari Smørdal Lien, Heidi Oftedal, Tone Kornli, Åse Kvalbein, Randi 

Johannessen, Bente Haugland, Kristin Hetland  

Agenda: 

1. Godkjenning av innkalling  

2. Oppdatering gamle saker (vedtekter, skolekatalog,  julemarkedet)  

3. Nytt fra skolen  

4. Fagoppfølgingsmøte – deltagelse og forberedelse  fra ”brukergruppen” representert ved 

FAU (ref sak i Samarbeidsutvalget) 

5. Oppsummering siden sist, info fra gruppene 

6. Planer for våren 

7. Eventuelt 

 

1. Referat godkjent. Innkalling godkjent. 

 

2. Oppdatering gamle saker 

 

Vedtekter:   Det jobbes med saken. 
 
Skolekatalog og bilder:  Rektor har bedt om tilbud fra Reimers og Ariel Foto.  Reimers har 
levert et kort svar på forspørselen.  Det ser ikke ut som Reimers kan levere det vi etterspør 
(ref kravene i referatet fra forrige møte).  Ariel kan tilsynelatende levere det vi etterspør, og 
det ble besluttet at vi går for en rammeavtale med Ariel.  Forslag til ”bruksanvisning” og 
retningslinjer utarbeides av rektor, basert på innspill i tidligere møter.  Dermed burde 
opplegget kunne tas i bruk til våren eller til høsten.  
 

Julemarkedet:   Det jobbes med å lage en oppsummering som kan gi innspill til forbedring/ 
kvalitetssikring til neste gjennomføring. Diskusjonen rundt bordet brakte følgende hoved-
punkter:  Sørg for større «dekningsbidrag» på det vi selger. Bruk flere klasserom for å få 
større plass, planlegg i god tid slik at man kan rydde i god tid i forveien, engasjer skolen i 
større grad. Lag kart som gjør det lett å orientere seg.  Sørg for sjekklister over alt man skal 
huske. Det ble diskutert en del vedr håndtering av kontanter, innsamling av kontanter 
underveis, opptelling av kontanter før overlevering. Det må komme en tydelig anbefaling på 
dette i oppsummeringen. NB det er ikke nødvendig å betale gebyr for å skaffe vekslepenger, 
det kommer inn mye mynter på loddsalget før julemarkedet.  Tips: Bergen Kommune sitt 
grafikkverksted i Skostredet kan være aktuelt som ”juleverksted” for elevarbeider som skal 
selges på julemarkedet. 
   
 

3. Nytt fra skolen. 

Rektor er fortsatt fornøyd med økonomisituasjonen, og resultatet fra 2011 landet i praksis på 
bujdsett (overskridelse på 0,24%). En god del utstyr har blitt anskaffet. 



 
Rektor skal skifte jobb, og hans siste arbeidsdag er 14. februar.  FAU synes dette er trist for 
skolen, elevene og FAU sin del, men ønsker selvsagt Jan lykke til i ny jobb !   Stillingen er lyst ut, 
søknadsfrist er 21. januar.  Rektor vil fortsette som rådgiver inntil ny rektor er på plass. 
 
Rektor fikk spørsmål om «hvorfor er noen skoler så nedslitte, mens f.eks. vår skole ser såpass bra 
ut». Noe av svaret er at det hos kommunepolitikere og  –administrasjon har vært en dreining i 
hvordan ansvaret plasseres i kommunen. Ansvaret har blitt flyttet fra de som er ansvarlig for 
skolene til de som er ansvarlige for kommunens bygningsmasse.  En annen årsak kan være lange 
prosesser omkring avvikling av skolebygg, noe som kan føre til at vedlikehold blir satt på vent i 
flere år.   
 
Vaktmesteren slutter også, han begynner 100% på Strax-huset, der han i dag er 40%. Stillingen 
blir erstattet.  
 
Rektor kommer etter dette møtet tilbake på to oppfølgingssaker fra forrige møte.  Dette er 

sakene: 

 
• ”Tidskonto” på SFO.  Er det mulig å ”spare opp tid” som kan brukes etter behov 
• Brannsikkerheten ved konserter i Peisestuen på Eventyrskogen, hvor mange tilskuere er 

det tillatt å ha?  

Silje spurte om hvem som har ansvaret for oppfølging av undervisningsopplegget for klassene ved 
langtidssykemelding.  Rektor svarte at det har avdelingslederne. 
 
Charlotte spurte rektor om retningslinjer for å informere underveis i prosessen med nedleggelse 
av skoler.  Rektor svarte at i praksis får skolen v/rektor beskjed samtidig som pressen.  Forholdene 
ved Skinstø (der det er to skolebygg med kort avstand mellom) er ikke sammenlignbart med 
Krohnengen/ Eventyrskogen.   
 
Det ble spurt om hvordan vi skal lykkes med å etablere tilsvarende god dialog med ny rektor, som 
det vi har hatt den tiden Jan har vært rektor.  Jan henviste til at skolen har et ansvar for å sikre 
samarbeidet med skole og hjem, og at han vil legge vekt på dette i erfaringsoverføringen til ny 
rektor.  Jan minnet om at enkelte saker krever grundig saksbehandling, og derfor ikke kan 
forventes  besvart over bordet. 
 
Forespørsel om skolen kan sende en henvendelse til politiet for å patruljere nærområdet rundt 
Krohnengen,  i forbindelse med at antall ”synlige” narkomane i området  øker.  Rektor svarte at 
foreldre kan kontakte skolen, som vil kontakte ungdomsseksjonen i politiet.  Foreldre kan også 
selv ringe politiet, tlf. 55556300. 

 
 

4. Fagoppfølgingsmøte – deltagelse og forberedelse  fra ”brukergruppen” representert ved 

FAU  

 

Møtet skal være 31. januar.  Temaet er ”sosial kompetanse og psykososialt læringsmiljø”.  Ivar 

Skjolden og Charlotte Haukedal møter.   

Som bakgrunn for å gi innspill til møtet, ble følgende diskutert:  ”Hvordan jobber skolen med 

sosial kompetanse/psykososialt læringsmiljø, og hvordan involveres foresattegruppen i arbeidet 

med disse teamene på skolen?” 



 
Følgende innspill (observasjoner/funn/meninger) ble notert: 
 

• Skolen deler ut aktuell informasjon om temaet, legges også ut på skolens hjemmesider, 
og kommer med på ukeplaner 

• Foresatte blir bedt (i ukeplanene) om å diskutere aktuelle problemstillinger med barna 
• Temaet blir i liten grad tatt opp på foreldremøtene 
• FORSLAG TIL ENDRING:  Trinnkontaktene bør oppfordres til å arrangere «foreldrestyrte» 

foreldremøter der aktuelle temaer tas opp. 
• FAU arrangerer årlig en foreldrekveld med aktuelle temaer 
• Familiegrupper arrangeres jevnlig (er usikker på om det er i regi av den enkelte 

klasse/kontaktlærer?) 
• FAU blir informert (av rektor) om resultatet av foreldreundersøkelsene. 
• FORSLAG TIL ENDRING: Skape arenaer (i samarbeid mellom skole og hjem) for å diskutere 

felles regler i det daglige (f.eks maksimumsbeløp på presanger i bursdagsselskap, og 
andre ”kjøreregler”).  Det kan være gjennom ”foreldrestyrte foreldremøter” eller på 
annen måte 

• Andre viktige og verdifulle velfungerende tiltak i regi av FAU, som indirekte støtter opp 
om temaet: malekurs, bridgekveld, matlagingskurs, juleverksted, ++ 

 

5. Oppsummering siden sist, info fra gruppene 

 Intet nytt.  

6. Planer for våren 

• Nye bli-kjent fester i januar og februar for 1. trinn på Krohnengen.  Eventyrskogen 
kommer senere. 

• Spørsmål om «bingen», det henvises til tidligere undersøkelser fra rektor (se tidligere 
referater) 

• Ingen penger fra Gjensidige-stiftelsen til de siste søknadene fra FAU. 
• Spørsmål om noen i FAU kjenner til ”Pava” diskotek i Sandviken (Stemmemyren?).  

Dette ligger langt unna, enkelte oppfatter det som litt utrygt, mens andre har gode 
erfaringer.   

 
7. Eventuelt  

En del punkter skulle følges opp fra forrige møte, dette ble det ikke tid til.  Kommer sterkere 

tilbake i neste møte.  

• Bestemme tema for temakveld 

• Komplett program for våren (arbeidsgruppene) 

 

 Etter møtet har Marianne som avtalt foreslått nye møtedatoer for våren 2012:  7. februar, 

6. mars, 17. april, 8. mai og 5. juni. Tanken er at i løpet av mai bør vi få til foreldremøte i alle 

klassene slik at siste FAU-møte 5. juni blir et konstituerende møte for det nye FAU (2012/13). 

 


